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 Vragen ex artikel 40 Reglement van Orde  

 

Van : Henk Schell, fractie PvdA  

André Burger, fractie CDA  

 

Betreft : kwaliteit asfaltering Leidsevaart Vogelenzang (ten zuiden van de spoorbrug)  

 

Datum : 23 augustus 2017  

 

Bijlage : 1 foto, genomen ter plaatse op zondagochtend, 13 augustus 2017 (J. Krijnen)  

 

Geacht college,  

 

Bewoners ter plaatse hebben meerdere raadsleden gealarmeerd over de kwaliteit van de 

asfalteringswerkzaamheden op het betreffende wegdeel. Ook de portefeuillehouder is geïnformeerd, 

en heeft ter plaatse met de verantwoordelijk ambtenaar de situatie in ogenschouw genomen en 

heeft enkele toezeggingen gedaan over reparaties. De kwaliteit van de werkzaamheden is echter 

dermate slecht, ook op onderdelen, dat PvdA en CDA daarover desondanks de volgende vragen aan 

het college voorleggen. Om een goed beeld te krijgen stellen wij een uitvoerige beantwoording – ook 

in technisch opzicht – op prijs.  

 

1. In welke mate wijkt het resultaat van de werkzaamheden af van de relevante Standaard RAW-

bepalingen met betrekking tot Vlakheid en Hechting (01 en 02)?  

 

2. De ter plaatse genomen foto (zie bijlage) suggereert dat het gehele wegdek opnieuw zal moeten 

worden geasfalteerd. Is het college dit met ons eens, danwel op welke wijze zal worden 

bewerkstelligd dat het resultaat wel acceptabel is? Zijn hieraan daardoor extra kosten voor de 

gemeente aan verbonden, of vallen die binnen de aanneemsom?  

 

3. Op welke wijze wordt doorgaans door de gemeente bestratingswerkzaamheden van deze omvang 

gecontroleerd? Als dit alleen bij oplevering gebeurd, is het college het dan met ons eens dat deze 

controle beter eveneens tijdens de werkzaamheden zal moeten gebeuren, teneinde resultaten als 

het onderhavige te voorkomen? Is het college bereid voortaan – gelet op de gemeentelijke zorgplicht 

ten aanzien van de kwaliteit van het wegennet - de controles op de uitvoering aan te passen, 

bijvoorbeeld door een veel actievere inschakeling van de gemeentelijke opzichter? In welke mate is 

deze er in dit geval bij betrokken geweest?  

 

4. Het wegdek op de Leidsevaart in Vogelenzang vóór de asfaltering, maar ook het deel in 

Bennebroek tot aan de grens met Heemstede (en elders in de gemeente Bloemendaal) lijkt van een 

betere kwaliteit dan deze. Werd voorheen een andere kwaliteit asfalt gebruikt en wellicht een 

andere asfalteringsmethode, zo ja, wat is daarvan de reden?  

 

5. Bewoners hebben aangegeven graag hun suggesties met de gemeente te delen over het vervolg. 

Graag vertrouwen wij er op dat u met hen in hierover in gesprek gaat, zoals overigens sedert enige 

tijd een goede gewoonte is. Wanneer wordt met de herbestrating respectievelijk met het 

herstelwerk begonnen?  

 

Henk Schell  

André Burger 


